
Protokół Nr 338
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 31 stycznia 2024r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1510• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,
• Członek Zarządu - Pan JarosławStaciwa,
• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik

oraz
• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,
• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 335 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2024 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2024
rok.

4. Sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego: "Realizacja
zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy
prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz
edukacji prawnej na terenie Powiatu Koneckiego w 2023 roku".

5. Wyrażenie zgody na sprzedaż używanych zbiorników po oleju opałowym

marki Roth o pojemności 2000 1.
6. Sprawy różne.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Po naniesieniu uwag CzłonkaZarządu- Pana JarosławaStaciwy w zakresie
nazewnictwa automatów do sprzedaży napojów oraz słodyczy Zarząd przyjął

protokół Nr 335 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad.3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2024 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2024 rok.
Oznajmiła, że proponowane zmiany w planie dochodów i wydatków

budżetu dotyczą:

./ środków przekazanych przez Wojewodę w kwocie 184760 zł

z przeznaczeniem na finansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy
obywatelom Ukrainy,

./ przesunięć planowanych kwot wydatków pomiędzy paragrafami
klasyfikacji budżetowej,

./ częściowego rozwiązania rezerwy ogólnej w kwocie 5 875 zł

z przeznaczeniem na wydatki związane z gospodarką gruntami
i nieruchomościami.

Dodała, że kwota 184 760 zł została uwzględniona także w planie
finansowym rachunku dochodów wydzielonym dla środków Funduszu Pomocy.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały nr 17/2024 oraz Nr 18/2024
w przedmiotowych sprawach.

Ad.4
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła sprawozdanie końcowe z wykonania zadania
publicznego: "Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu
nieodpłatnej pomocy prawnej , świadczenia nieodpłatnego poradnictwa
obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Koneckiego w 2023
roku". Oznajmiła, że zadanie realizowane było przez Fundację Rozwoju
Świadomości Obywatelskiej Experto Pro Bono z Zamościa a przedłożone

sprawozdanie jest rozliczeniem umów zawartych z Fundacją. Poinformowała, że

Wydz. PS po sprawdzeniu dokumentacji uznał, że środki z dotacji w wysokości

120 120 zł oraz 5 940 zł (po 2 970 zł na punkt) ma edukację prawną zostały

wykorzystane i rozliczone zgodnie z przeznaczeniem.

Uwag do sprawozdania nie było.

Zarząd przyjął przedmiotowe sprawozdanie do wiadomości.
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Ad.5
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek zawnioskowałao wyrażenie zgody na sprzedaż używanych

zbiorników po oleju opałowym marki Roth o pojemności 2000 1. Oznajmiła, że

na placu za budynkiem Starostwa składowane są cztery takie zbiorniki. Można
byłoby uzyskać cenę 880 zł za jeden pojemnik.

Zarząd wyraził zgodę na sprzedaż czterech zbiorników po oleju opałowym

o pojemności 2000 1.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1525 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowa\~Monika Równicka

.....................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
"'-
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